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Het licht van hoop werd helderder in de 
Islamitische landen

Door de seminaries en zakdoek genezingscampagnes
in Pakistan, Dubai en Abu Dhabi

In het Midden Oosten, waar Islam de grootste religie 
is met 90 procent van de bevolking zijnde Moslim en 
Pakistan, welke officieel het “Islamitische Republiek 
van Pakistan” is, leidde Pastor Taesik Gil, die dient in de 
Daejeon Manmin Gemeente, vier campagnes.

Pastor Gil’s zakdoek genezingscampagnes werden 
gehouden in Dubai op 1 december 2016 (foto 1) en in 
Abu Dhabi van de UAE (foto 9). En op 4 december, 
werd een andere campagne gehouden in de Pakistan 
Gospel News Gemeente (foto 8). Op 6 december leidde 
hij de jongvolwassene seminarie met vele bishops en 
voorgangers die aanwezig waren in de FGA Conventie in 

Lahore, Pakistan (foto 7 en 10). 
Tijdens elke campagne, werd de DVD met de titel 

“KRACHT” met Dr. Jaerock Lee’s krachtige werken 
getoond. De aanwezigen riepen het in verbazing uit terwijl 
ze een groot applaus gaven. Pastor Gil preekte daarna de 
boodschap en bad voor de zieken met de zakdoek waarover 
Dr. Lee had gebeden. Vele mensen werden genezen van 
hun ziekten, vrijgezet van boze geesten, en genezen van 
gebreken zoals het herstel van ooggerelateerde problemen 
en gehoorvermogen (foto 2 tot 6). 

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee van de Manmin Centrale 
Gemeente proclameerde vrijmoedig het woord van leven 

en verrichtte tekenen tijdens de Pakistan Verenigde 
Campagne 2000, welke zo’n fenomeen werd in Pakistan. 
Nadien, werden zijn boodschappen en krachtige werken 
uitgezonden via de Isaac TV dat Azië en het Midden 
Oosten bedekt, en Pastor Gil heeft seminaries en zakdoek 
genezingssamenkomsten gehouden gedurende tien jaren 
voor de Pakistaanse evangelisatie. 

Dit nieuws werd verspreid onder de Pakistaanse 
voorgangers die de bediening uitvoerden in het Midden 
Oosten en de Manmin bediening breidde uit naar andere 
regios. Dit heeft daar vernieuwing gebracht en opwekking 
van zielen. 

10

“Talloze mensen inclusief Moslims ervoeren de 
kracht van God”

Pastor Yonas Tsegaye Gebrewold, Senior Pastor van Abu Dhabi Levend Water 
Verenigde Evangelische Gemeente van de Emiraten

“Vele mensen, inclusief Moslims, werden tijdens 
de samenkomsten vrijgezet van pijnen, hun 
gehoor werd hersteld en ze ontvingen genezing 
van vele soorten van letsels en ziekten, zoals 
spierscheuringen en hoge bloeddruk. Ik heb vele 
gemeenten in de hele wereld bezocht en vele 
beroemde pastors ontmoet en hun samenkomsten bijgewoond. 
Maar ik heb nooit zo’n pastor ontmoet als Dr. Jaerock Lee. De 
krachtige werken die door Hem worden verricht, laten zien dat God 
met hem wandelt. Ik hoop dat hij naar de Verenigde Arabische 
Emiraten en Ethiopië gaat komen en een campagne gaat leiden.”

 “Pakistaanse jongeren 
werden wakker gemaakt”

Pastor Yaqub Paul, Voorzitter van de Verenigde Bishopsraad van Pakistan

“Toen ik de boodschap hoorde van Pastor 
Taesik Gil en de tekenen zag die volgden tijdens 
de seminaries en campagnes in Pakistan, was ik 
uitermate verrast. En tijdens zijn bezoek, leidde 
hij voor de eerste keer seminaries voor jongeren, 
en de vruchten waren ontzagwekkend. Ongeveer 
100 voorgangers van Lahore en zeven andere steden alsook 2.500 
jongvolwassen waren aanwezig. Het is en zal herinnerd worden 
als een historisch seminarie die diende als het fundament voor een 
Pakistaanse Christenopwekking.”
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“[God] Zelf geeft aan alle mensen leven en adem en alle dingen.” (Handelingen 17:25) 
“En de behoudenis is in niemand anders, want er is ook onder de hemel geen andere naam aan de mensen gegeven, waardoor wij moeten behouden worden.” (Handelingen 4:12) 

1. De Manmin Central Church gelooft dat de Bijbel het Woord  
  van Gods adem is dat volmaakt en onberispelijk is. 
2. De Manmin Central Church gelooft in de eenheid en het   
 werk van God de Drie-eenheid: God de Heilige Vader, God  
  de Heilige Zoon en God de Heilige Geest. 
3. De Manmin Central Church gelooft dat wij enkel vergeven   
 zijn van onze zonden, door het verlossende bloed van Jezus   

 Christus. 
4. De Manmin Central Church gelooft in de opstanding en   
 de Hemelvaart van Jezus Christus, Zijn Tweede komst, het   
 Duizendjarige Rijk en de eeuwige Hemel.
5. De leden van de Manmin Central Church belijden elke keer   
 wanneer zij samenkomen hun geloof door “De Apostolische   
 geloofsbelijdenis” en geloven de inhoud van de woorden.
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Het eerste hoofdstuk van Genesis 
beschrijft het proces van God die de 
hemelen, de aarde, en alle dingen erin, 
en de mensheid schiep. Het tweede 
hoofdstuk vertelt ons over dat God de Hof 
van Eden maakte en de eerste mens daar 
naartoe leidde. Laat ons nu eens kijken 
naar de reden waarom God de mens 
schiep.

1. Mensen geschapen naar het 
beeld van God

Genesis 2:7 zegt, “Toen formeerde 
de Here God de mens van stof uit de 
aardbodem en blies de levensadem in zijn 
neus; alzo werd de mens tot een levend 
wezen.” Terwijl God alle andere dingen 
in het universum schiep door Zijn Woord, 
vormde en schiep Hij persoonlijk de mens 
uit het stof van de grond. God schiep de 
mens perfect, en de mens werd een levend 
wezen nadat God de levensadem in zijn 
neus blies. 

Sommige mensen kunnen met twijfel 
zeggen, “Hoe kan een beeld gevormd 
van stof van de grond bewegen met 
leven?” Maar denk eens aan de robotten, 
computers, inwendige kunstorganen, 
of kunsthuid. Mensen kunnen zulke 
dingen maken, en dan was God natuurlijk 
bekwaam om de mens te scheppen. 
Vanwege de beperktheid van hun denken, 
kunnen zij niet geloven in de kracht van 
God.

Nadat Adam en Eva waren geschapen, 
gaf God hen het zaad des levens zodat 
zij in staat waren om nakomelingen te 
baren. Een man heeft sperma en een 
vrouw heeft een eicel, en het sperma en 
de eicel bevatten al hun eigenschappen 
zoals verschijning, persoonlijkheid, 

intelligentie, gewoonten, enzovoort. Dus 
hun kinderen gelijken op hen. Op wie zou 
Adam, de vader van de mensheid dan 
gelijken?

Zoals geschreven staat in Genesis 
1:27, “En God schiep de mens naar Zijn 
eigen beeld; naar Gods beeld schiep Hij 
hem; man en vrouw schiep Hij hen,” 
werd Adam geschapen naar het beeld 
van God. In aanvulling op de uiterlijke 
verschijning, kwam de geest van de mens 
van God, en gelijkt op Zijn geest. Adam 
was een levend wezen.

Adams geest, net zoals die van God, 
was gevuld met goedheid, licht en de 
waarheid. Nadat Adam had gegeten van 
de boom van kennis van goed en kwaad 
en dus tegen God zondigde, werden al zijn 
nakomelingen ondergedompeld in zonde 
en slechtheid en verloren dus Gods heilige 
beeld.

2. De reden waarom God de 
mensheid schiep en ontwikkelde

Wanneer we het antwoord zoeken en 
begrijpen op de vraag, “Waarom zijn we 
hier?” moeten we in staat zijn om het 
antwoord op de vraag te weten, “Waarom 
heeft God ons geschapen en hoe gaat Hij 
de mensheid ontwikkelen?” In de Bijbel 
zijn vele parabels die verwijzen naar de 
cultivering en oogst van gewassen. In 
Mattheüs 13, vergelijkt Jezus het hart van 
mensen met vier verschillende soorten 
van grond. Met “een parabel van het 
koren en het kaf” in Mattheüs 3 en “Een 
parabel van het onkruid” in Mattheüs 13, 
vertelt de Bijbel ons over het komende 
Oordeel. 

Met zo’n parabels in de Bijbel vertelt 
God ons dat Hij in Zijn voorziening de 
mensheid heeft geschapen en regeert over 
de geschiedenis van de wereld, terwijl Hij 
de grond en de gewassen ontwikkeld. Net 
zoals een boer zijn grond cultiveert voor 
de oogst, cultiveert God ons vandaag.

God verlangt ernaar om ware kinderen 
te ontwikkelen waarmee Hij liefde kan 
delen. Met Zijn wonderlijke kracht en 
als een vreselijke rechter, bezit God 
de Schepper onbetwiste autoriteit en 
gerechtigheid aan de ene kant. En aan de 
andere kant, bezit Hij ook de menselijke 
eigenschappen die gekenmerkt worden 
door liefde, compassie, genade en 
dergelijke. Want God kan Zich verblijden, 
rouwen of weeklagen net zoals mensen, 
in plaats van alleen te zijn, wilde Hij 
degenen waarmee Hij Zijn liefde kon 
delen.

Hij had reeds talloze hemelse menigten 
en engelen naast Zich. Echter, wilde 

God ware kinderen die Hem zouden 
gehoorzamen vanuit hun hartelijke liefde 
voor Hem en uit vrije wil. 

Veronderstel dat u thuis een robot hebt 
dat alles zou doen wat u vertelt en u hebt 
een kind die soms wel eens problemen 
veroorzaakt, terwijl hij opgroeit zal hij 
geleidelijk aan dankbaar worden voor de 
genade en liefde van zijn ouders en liefde 
met hen delen. Tussen de twee, welke zou 
u het kostbaarste achten? Ongeacht hoe 
gehoorzaam die robot ook mag zijn, het 
kan niet vergeleken worden met uw kind 
waarmee u uw hart kunt delen. Evenzo, 
schiep God de mensheid omdat Hij 
kinderen wilde hebben die Hem zouden 
gehoorzamen en die hun harten vanuit 
hun vrije wil met Hem zouden delen. 

3. Het koren en het kaf
Ongeacht hoe ijverig een boer ook mag 

werken, tegen de oogsttijd zal hij zowel 
het kaf als het koren oogsten. Echter, 
omdat het kaf oneetbaar is en het koren 
zou beschadigen wanneer ze samen 
worden verzameld in de schuur, kan het 
alleen maar worden gebruikt als compost 
of om te worden verbrand.

Evenzo, wanneer de mensel ijke 
ontwikkeling voorbij is, zal God het koren 
scheiden van het kaf. Mattheüs 3:12 zegt, 
“De wan is in zijn hand en Hij zal zijn 
dorsvloer geheel zuiveren en zijn graan in 
de schuur bijeenbrengen, maar het kaf zal 
Hij verbranden met onuitblusbaar vuur.” 
Hier staat “onuitblusbaar vuur” voor het 
vuur van de hel.

Op Gods uitverkoren tijd, in de laatste 
dagen van de eeuw, zal Hij de menselijke 
ontwikkeling afsluiten en ieder individu 
oordelen die ooit heeft geleefd op deze 
wereld. Tijdens het Oordeel, zullen 
degenen die als het kaf zijn, vallen in de 
vlammen van de hel.

“Het koren” verwijst hier naar de 
mensen die Jezus Christus hebben 
aangenomen en geleefd hebben door 
het Woord in hun liefde voor God. Ze 
hebben ijverig de zonde en het kwade 
verworpen en hebben Zijn beeld herstelt. 
Aan de andere kant, verwijst “het kaf” 
naar degenen die niet in God geloofden en 
Jezus Christus niet hebben aangenomen 
als hun Redder.

We moeten hier één ding onthouden 
en dat is dat niet iedereen die naar de 
kerk gaat “koren” is. Wanneer zij Gods 
Woord hebben verlaten en in plaats 
daarvan geleefd hebben overeenkomstig 
hun wereldse verlangens, zijn zij in de 
ogen van God “kaf”. Daarom vertelde 
Jezus ons in Mattheüs 7:21, “Niet een 

ieder, die tot Mij zegt: Here, Here, zal 
het Koninkrijk der hemelen binnengaan, 
maar wie doet de wil mijns Vaders, die in 
de hemelen is.”

God verlangt dat alle mensen Zijn hart 
kennen, “koren” worden, en redding 
ontvangen (1 Timotheüs 2:4). Om die 
reden heeft Hij ons Zijn eniggeboren 
Zoon gegeven om in onze plaats te 
sterven aan het kruis.

Ondanks dit alles, zullen degenen die 
voortdurend in de zonde leven zonder 
Jezus aan te nemen als hun Redder 
niet in staat zijn om hun echte waarde 
als mensen te herstellen die geschapen 
waren naar het beeld van God. Ze zijn 
zoals het kaf. Het kaf kan niet worden 
verzameld in de Hemel. Wanneer mensen 
gevuld met haat, jaloezie, hebzucht, twist 
en allerlei vormen van boosheid, in de 
Hemel zouden worden toegelaten, zou het 
corrupt worden.

Wat zou er gebeuren met mensen 
die geen toegang tot de Hemel hebben? 
Omdat  de geest  van elk persoon 
onsterfelijk is, kan het uitsterven. Ze 
zullen worden verzameld, en worden 
verteerd in de Hel voor eeuwig, en 
overeenkomstig het loon van hun zonden, 
zal een ieder van hen eeuwige straffen 
ontvangen in het onblusbare vuur van de 
Hel (Referentie voor meer informatie: De 
Hel geschreven door Dr. Jaerock Lee). 

Geliefde broeders en zusters in 
Christus, ik bid in de naam van de Here 
dat u zult voortkomen als koren-gelijke 
gelovigen, dat zijn, Gods ware kinderen, 
die op God gelijken en dat u een geheiligd 
hart zult bezitten en liefde met Hem zult 
delen en voor eeuwig in de Hemel mag 
leven.

God schept de mens

“Toen formeerde de Here God de 
mens van stof uit de aardbodem en 

blies de levensadem in zijn neus; alzo 
werd de mens tot een levend wezen” 

(Genesis 2:7).

Senior Pastor Dr. Jaerock Lee

●●●

Hemel I gepubliceerd 
in 26 talen

Hemel II gepubliceerd 
in 14 talen
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Dankbaarheid, 
de sleutel tot zegen!

God wil dat Zijn geliefde kinderen zegeningen ontvangen, 
zowel in geest als naar het lichaam op aarde alsook hemelse beloningen. 

Laat ons in 2017 genieten van de overvloedige antwoorden en zegeningen door dankbaarheid.

   〉〉〉 Dankzegging, de doorgang waardoor we Gods antwoorden naar beneden halen

   〉〉〉 Dankzegging, de kracht om onszelf te veranderen

Wanneer we omstandigheden ervaren die goed 
zijn, zullen we allemaal dankzegging voor God 
brengen. Maar wanneer we dankzeggen zelfs 
in situaties waarbij het bijna onmogelijk is om 
dankbaar te zijn, is dat een bewijs van geloof. 
Zoals 1 Tessalonicenzen 5:18 zegt, dankt onder 
alles, want dat is de wil Gods in Christus Jezus ten 
opzichte van u. 

En Gods kinderen zouden niet alleen op dit 
niveau van dankzegging in gehoorzaamheid aan 
Gods wil moeten blijven. Gewoon door het feit 
dat we gered zijn, zouden we al in staat moeten 
zijn om in alle dingen dankzegging te brengen. 
Zonder de genade van God zouden we in het 
eeuwige vuur vallen en voor eeuwig lijden. 
Hieraan denkend, kunnen we begrijpen 
welk een groot geschenk van God het is om 
redding te ontvangen en de mooie Hemel te 
bereiken. Daarom, zouden we in alle dingen 
dankzegging moeten brengen.

Ver volgens ,  i s  dan k zegg ing het 
uitdrukken van geloof in het Woord van 
God. Marcus 11:24 zegt, “Daarom zeg 
Ik u, al wat gij bidt en begeert, gelooft, 
dat gij het hebt ontvangen, en het zal 
geschieden.” Wanneer wij in dit vers 

geloven, omdat we in God geloven, zullen we 
nooit teleurgesteld zijn, zelfs niet wanneer we 
niet onmiddellijk antwoord krijgen. Omdat we 
geloven dat God ons het beste antwoord zal 
geven, op datgene wat we vragen op de beste tijd, 
dan maakt het niet uit, ondanks dat de fysieke 
omstandigheden of situaties erger worden. Dus, 
dankzegging komt uit geloof. Dit soort van geloof 
is geestelijk geloof gegeven door God van boven.

Er zijn twee soorten van geloof; vleselijk 
geloof en geestelijk geloof. Met vleselijk geloof, 
geloven mensen alleen in datgene wat ze kunnen 
zien en stemmen ze alleen in met hun eigen 
gedachten. Echter, zouden we het Woord van 
God vanuit het hart moeten geloven, en alleen 
dan kunnen we gehoorzamen in daden. Zonder 
werken, is het geloof dood, zoals geschreven 
staat in Jakobus 2:26. Met zo’n vleselijk geloof 
zonder werken, kunnen we geen antwoorden en 
zegeningen ontvangen. Bovendien, leidt het u niet 
naar redding, dus zou u geestelijk geloof moeten 
hebben wat gepaard gaat met werken.

Geestelijk geloof stelt u in staat om het 
Woord van God te geloven ondanks dat het niet 
overeenkomt met uw kennis en gedachten, en eens 
u gelooft, zal het geloof nooit meer veranderen 

onder geen enkele conditie van 
werkelijkheid (Hebreeën 11:1-2). 
Bovendien, is dit soort van geloof 
niet alleen maar kennis, maar het 
wordt als bewijs gevolgd met daden. 
Dus, mensen met geestelijk geloof 
kunnen antwoorden ontvangen 
door gebed, ondanks dat datgene 
wat ze vragen onmogelijk lijkt om 
te gebeuren. Om geestelijk geloof te 
hebben, moeten we het Woord dat we 
geleerd hebben, gehoorzamen in daden.

Wanneer we geestelijk geloof hebben, 
kunnen we dankzegging geven zelfs 
wanneer de situatie verkeerd gaat. 
Wanneer we dankzegging geven, verandert 
God de situaties in goede en maakt de 
onmogelijke dingen mogelijk en mogelijk 
zelfs beter. Zoals gezegd, is dankzegging 
de uitdrukking van ons geloof in het Woord 
van God, en dat van gehoorzaamheid aan 
Zijn Woord. Met andere woorden, het is de 
doorgangsweg waardoor we de antwoorden en 
zegeningen van boven naar beneden kunnen 
trekken door de gerechtigheid van God te 
vervullen. 

Een echt gelovig leven is om ons hart te 
vullen met het Woord van God door het 
ijverig te leren en te horen. Dat wil zeggen, 
dat we moeten afrekenen met de leugens in 
ons hart en het moeten vervangen met de 
goedheid en liefde. Wanneer we in het Licht 
wandelen zoals God het Licht is, hebben wij 
gemeenschap met elkaar, en het bloed van 
Jezus Zijn Zoon reinigt ons van alle zonden 
(1 Johannes 1:5-7). 

We zijn dankbaar dat we kunnen 
luisteren naar het geestelijke woord 
en we worden ook bewogen door de 
geheimzinnige voorziening van God 
die is opgenomen in de Bijbel. We 
belijden ook in Psalm 119:103, “Hoe 
aangenaam zijn uw redenen voor mijn 
verhemelte, meer dan honig voor 
mijn mond.” Het is voor het zuivere 
goud dat uit de oven komt, het moet 
worden gezuiverd in het vuur om 
de onzuiverheden te verwijderen. 

Evenzo, moeten wij het hart van waarheid 
hebben welke rein en zuiver is zonder vlek 
of spot, en daarom moeten we door bepaalde 
processen gaan.

Eerst moeten we de zonden en de slechtheid 
in ons ontdekken dat tegen het Woord van God 
is. En we moeten ze eerst verwijderen. Wanneer 
we strijden tegen de zonden tot bloedens toe en 
de slechtheid uit ons hart verwerpen, kunnen we 
een vreugdevol, dankbaar en gelukkig christelijk 
leven leiden in de volheid van de Heilige Geest.

Maar sommige mensen verliezen de moed 
wanneer ze leugens in zich ontdekken. Ze 
denken dat ze een getrouw christelijk leven 
hebben geleid, zodat wanneer zij het kwade in 
zich ontdekken, ze verrast zijn of teleurgesteld 
worden. Wanneer u zich ontmoedigd voelt, 
laat dat zien dat u nog niet al het kwade hebt 
verworpen, maar bewijst het u dat u onterecht 
dacht dat u het al had verworpen. Het kwade is 
alleen inactief gebleven.

Filippenzen 4:13 zegt, “Ik vermag alle 

dingen in Hem, die mij kracht 
geeft.” Wanneer we het uitroepen 
in gebed om vernieuwd te worden 
in de waarheid, zal God genade 
uitgieten en ons bekrachtigen en zal de 
Heilige Geest ons helpen zodat we de 
leugens kunnen verwerpen. Wanneer 
u in ontmoediging opgeeft en faalt om 
dankzegging te geven, dan hebt u een 
kans van grote geestelijke zegen gemist. U 
overwint het alleen met dankzegging.

1 Petrus 1:7 zegt, “Opdat de echtheid van 
uw geloof, kostbaarder dan vergankelijk 
goud, dat door vuur beproefd wordt, tot 
lof en heerlijkheid en eer blijke te zijn bij 
de openbaring van Jezus Christus.” Laat 
ons dankzegging geven en vreugdevol zijn 
in de hoop wanneer we het kwade in ons 
ontdekken en daarbij de kracht ontvangen om 
te veranderen zodat we kunnen staan op de rots 
van geloof, in de geest komen en volkomen 
geestelijk worden.
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Getuigenissen

I k  lee rde  de  Man min 
Centrale Gemeente kennen 

door Pastor Tawin van Chai Prakan Manmin Gemeente, 
Thailand. Vanaf januari 2014, begon ik deel te nemen 
aan de gemeente branche voorgangersseminaries. Het 
seminarie werd elke twee maanden gehouden in de 
Chiang Rai Manmin Gemeente. Pastor Jaewon Lee 
ging voor in die gemeente. Hij bracht de boodschap 
die Dr. Jaerock Lee, de Senior Pastor van de Manmin 
Centrale Gemeente had ontvangen van God door zijn 
talloze tijden van vasten en gebed.

Het was allemaal nieuw voor mij. Ik had 
nog nooit zo’n boodschap gehoord, maar ik 
kon vertellen dat het geestelijk was. Ik was 
zo gelukkig om te leren dat elke gelovige 
een verschillend niveau van verblijfplaats in 
de Hemel binnen zal gaan, overeenkomstig 
de mate van geloof en de beste en hoogste 
plaats is in het Nieuwe Jeruzalem.

Ik was heel dankbaar dat ik de standaard 
van redding duidelijk leerde kennen. Het 
heiligen van de Sabbat en het geven van de 
gehele tiende zijn verplicht, en gebed is net 
zo belangrijk. 

Terwijl ik grote genade ontving van het 

kostbare woord van leven, ging ik in augustus 2015 de 
Manmin Centrale Gemeente in Korea bezoeken. Toen 
ik luisterde naar de boodschap van Dr. Lee, uit eerste 
hand, in de hoofdkerk, huilde ik in emotie en de Heilige 
Geest inspiratie. Het is zo’n levende herinnering dat 
ik het de rest van mijn leven ga herinneren. Ik nam 
deel aan de Manmin Zomerretreat. Ik was getuige van 
de libelles die gingen zitten op de gemeenteleden. Ik 
ervoer het optimale weer en zag tekenen, wonderen 
en krachtige werken, inclusief het Muan Zoete Water 

(Exodus 15:25). En zo stroomde de liefde van God 
in mijn hart. Ik bekeerde mij dat ik anderen niet had 
vergeven. Toen vulde mijn hart zich volkomen met 
dankbaarheid en liefde.

Terug in Thailand, probeerde ik te leven door het 
Woord van God. Het resultaat was ontzagwekkend. 
Mijn gemeente ervoer meer dan een dubbele 
opwekking in aantal en mijn leden werden genezen van 
hun ziekten door het Muan Zoete Water.

Ze groeiden in geloof en werden koren-gelijke 
gelovigen, alsook bewaarde 90 procent van 
de leden de Sabbat en gaven een tiende. Mijn 
zoon die normaal gesproken ongehoorzaam 
was, veranderde en heeft mij sindsdien in de 
bediening geholpen. Ik werd ook genezen 
van diabetis en aambeien door het gebed 
met de zakdoek (Handelingen 19:11-12). 

De grootste zegen in mijn hele leven is 
dat ik Dr. Jaerock Lee ontmoette, de wil van 
God ging begrijpen, en een voorganger werd 
die zowel handelt naar het Woord als het 
onderwijst. Halleluja! Ik geef alle dank en 
glorie aan God die mij zegent om de weg te 
vinden om een echte voorganger te worden.

Pastor Duseng Sombun, 55 jaar, Pongjjok Manmin Gemeente, Thailand

 “Dr. Jaerock Lee is de grootste zegen voor mij!”

Ik viel in slaap of gebruikte mijn GSM tijdens 
de aanbiddingsdiensten zonder te luisteren naar de 
boodschappen. Toen ik genade ontving, maakte ik 
het besluit om een sober christelijk leven te leiden, 
maar spoedig viel ik terug in de wereld.

Ondertussen in juli 2016, ervoer ik God. Ik 
voelde me bezwaard omdat ik serieuze confl icten 
had met mijn vriend. Toen ik bad, werd het snel 
opgelost. Nadien, proefde ik waar geluk en vrede, 
die ik nog nooit eerder had gevoeld op enige plaats 
in de wereld. Ik begon onophoudelijk te bidden. 
In augustus, ging ik naar Chuncheon, waar mijn 
kennissen leefden en begon deel te nemen aan de 
Chuncheon Manmin Gemeente.

Ik had herpes simplex vanaf mijn derde jaar in 
de lagere school en ik leed er twaalf jaar onder. 
Dit virus is niet volledig genezen, en wanneer 
het niveau van weerstand minder werd, komt het 
terug. Het gebeurde twee of drie keer per jaar, met 
een abnormale oogdruk, 
zweren en pijn. Er ontstonden 
bla ren op mijn  ogen en 
zelfs keratoconjunctivitis 
(droge ogen) ging er mee 
gepaard. Wanneer het virus 
z ich  ve r spreid  na a r  he t 
centrale zenuwstelsel, kan het zich ontwikkelen 
in hersenontsteking. Wanneer het in de oogballen 
wordt verspreid, kan het blindheid veroorzaken.

O p  1 3  o k t o b e r  2 016 ,  l e e d  i k  o n d e r 
opeengestapelde vermoeidheid veroorzaakt door 
mijn parttime baan, en het veroorzaakte dat mijn 
ogen opnieuw geïnfecteerd werden met het herpes 
virus. Ik voelde mij een beetje gefrustreerd, maar 
besloot om genezing te ontvangen door geloof 

en God te verheerlijken omdat ik al van vele 
abnormale symptomen genezen was inclusief een 
verkoudheid door het gebed van Dr. Lee voor de 
zieken en de zakdoek van gebed (Handelingen 
19:11-12).

Nadat de blaren zich over mijn oogleden 
vormden, keek ik terug naar mezelf en bekeerde 
me. Ik sprayde Muan Zoet water (Exodus 15:25) 
en ontving het gebed van de Senior Pastor dat was 

opgenomen op de telefoon. Dit virus zorgde ervoor 
dat mijn ogen binnen een dag erg opgezwollen en 
bloeddoorlopend waren. Maar dit keer ging het 
heel langzaam in drie dagen. In de normale gang 
van zaken, zou ik snel naar het ziekenhuis zijn 
gegaan. Ik ging echter niet naar het ziekenhuis 
en ik gebruikte geen zalf. Omdat ik geloofde in 
de kracht van de Almachtige God, was ik niet 
bezorgd. Ik offerde het gebed van dankzegging 
tijdens de Daniel gebedsdienst in de avond van die 
dag.

Op 16 oktober 2016, was er gelukkig in de 
Chuncheon Manmin Gemeente een zakdoek 
genezingsdienst. Ik ontving het zakdoekgebed 
van Pastor Dongheon Kim. Toen besefte ik mijn 
tekortkomingen en de liefde van God kwam in mijn 
hart. Hij wilde niet dat ik langer zou lijden onder 
de ziekte en verlangde om mij volledig te genezen.

Na het gebed ging het beter met mijn ogen. 
Ik had geleden onder de 
hoge oogdr uk welke een 
bloeddoorlopende kleur in 
mijn ogen veroorzaakte en ik 
voelde pijn wanneer ik met 
mijn ogen knipperde door 
de blaren. Maar mijn ogen 

voelden echt aangenaam. Ze herstelden snel, de 
zwelling nam af, en mijn bloeddoorlopende ogen 
werden normaal. Ik werd volledig genezen binnen 
drie dagen na het gebed. Halleluja!

Ik vervul mijn God-gegeven plichten als een 
koorlid, in het dansteam en als een leider van de 
Jongvolwassen Zending in de Chuncheon Manmin 
Gemeente. Ik geef alle dank en glorie aan God die 
mij zoveel liefde heeft gegeven en die zo goed is. 

“Ik werd genezen van Herpes Simplex”

Zuster Euijin Lee, 21 jaar, 
Chuncheon Manmin Gemeente

Ponkjjok Manmin Gemeenteleden (Thailand) zijn vernieuwd door het heiligheid evangelie 
en ervoeren vele krachtige werken


